
1 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

PRIMĂRIA COMUNEI STĂNILEŞTI 
737485 – Stănileşti, Judeţul Vaslui                                                                          

   Tel. 0235 – 483.016 / 0235- 483.019; Fax.  0235 – 483.122 
e-mail : contact@primariastanilesti.ro 

web: www.primariastanilesti.ro  

Nr. 8755/11.10.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 09.10.2023, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 32/03.10.2023 a primarului comunei Stănileşti. Domnul primar Tofan Găbișor nu 

este prezent la ședință. Din totalul de 15 consilieri locali, 15 sunt prezenţi. La ședință participă 

doamna Gugiuman Luminița Mihaela – referent contabil, din cadrul Compartimentului Financiar 

Contabil.  

Secretarul general al comunei Stănileşti, Burcioagă Mihaela, pune la dispoziţia domnilor 

consilieri locali procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local, din data de 11.09.2023. 

Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, procesul verbal al şedinţei este 

aprobat.  

Domnul Neculiță Relu, în calitate președinte de ședință, dă citire proiectelor de hotărâre 

înscrise pe ordinea de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local de venituri 

și cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023 – luna octombrie.  

2. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 65/11.09.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice - faza STUDIU FEZABILITATE și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru proiectul ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ 

DESTINATĂ GUNOIULUI DE GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL 

VASLUI”, aprobat pentru finanțare prin Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 

de la bugetul local  pentru realizarea obiectivului.  

          3. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 64/11.09.2023 privind 

participarea Comunei Stănilești, județul Vaslui în cadrul Programului Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în vederea obținerii 

implementării proiectului ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ DESTINATĂ GUNOIULUI DE 

GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI” pentru obținerea finanțării în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B.  

          4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării H.C.L. Nr. 6/03.02.2023 privind 

aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, pentru persoanele majore apte de 
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muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim garantat, pentru anul 2023, la nivelul 

U.A.T. Comuna Stănileşti. 

 5. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali în calitate de membri 

în cadrul comisiei de evaluare pentru atribuirea contractului de achiziție publică pentru 

obiectivul de investiții “Reabilitare moderată Centru Cultural Multifuncțional (Satu Nou) din 

Sat Pogănești, Comuna Stănilești, Județul Vaslui”, finanţat prin COMPONENTA 10 - Fondul 

Local din cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență (P.N.R.R.). 

 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de dezmembrare a unui imobil 

aparţinând domeniului public al U.A.T. Stănileşti, situat în comuna Stănileşti, judeţul 

Vaslui, Număr Cadastral 73559.  

Se supune la vor ordinea de zi a ședinței. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi  

nici o „abţinere”, ordinea de zi a ședinței este aprobată. Se trece la discutarea primului proiect 

înscris pe ordinea de zi a ședinței. Domnul președinte de ședință, consilier local Neculiță Relu, dă 

citire proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local de venituri 

și cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023 – luna octombrie.  

Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Rectificarea nu se referă la sume primite, sunt doar mișcări de 

sume între capitolele de buget referitoare la școală. Doamna contabil vă dă detaliile.  

2. Dna. Contabil Gugiuman Luminița: Rectificarea este inițiată la solicitarea școlii, care are în 

derulare 2 proiecte finanțate din fonduri naționale. 1 proiect în valoare de 97.140 lei – despre care 

noi nu am știut Însă, sumele care vin prin primărie pentru proiecte, trebuie să le rectificăm. Tot la 

capitolul proiecte pentru școală, avem și noi în derulare un proiect, pe primărie, pe componenta 

C15 din P.N.N.R. Și tot pentru școală am alocat niște sume pentru niște reparații curente.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Este vorba despre trotuarele din jurul grădiniței de la Pogănești, 

care a trebuie neaparat să le reparăm.  

4. Dna. Contabil Gugiuman Luminița: Sumele pentru reparații au fost alocate către școală. Sunt 

sume mici. Iar pentru proiectul “Învățăm să ne jucăm” sumele le primesc pe măsura derulării 

activităților din proiect. Pe proiectul C15 totul se decontează, soturile de cofinanțare sunt zero. 

Avem doar costurile neeligibile cu consultanța. De la capitolului reparații am luat suma de 15.000 

lei pentru reparații la școală – 7.000 lei, iar o parte din sumă a fost alocată pentru proiectul C15 cu 

dotări materiale și mobilier. Deocamdată nu am primit bani din altă parte. La capitolul asistență 

socială suntem în ultima lună de plată, luna viitoare. Sperăm să vină bani de la bugetul national.  

5.  Dl. viceprimar Tofan Costică: Atât noi cât și dumneavoastră ați aprobat tot ceea ce s-a propus 

pentru școală. Dar de fiecare data când am avut inițiat un proiect de hotărâre referitor la școală sau 

la solicitarea școlii, nu a fost prezent nici un reprezentant al școlii în ședință. 

6.  Dna. Contabil Gugiuman Luminița: Acum cu acest proiect pentru care s-a făcut rectificarea 

de buget am fost puși în fața faptului împlinit. Școala nu ne-a anunțat nimic. Ar trebui să vină și 

de la școală un reprzentant, să ne spună în Consiliul local despre proiectele care le derulează și au 

legătură cu noi.  
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7. Dl consilier local Chirițoiu Viorel: Nu avem din Consiliul local 2 reprezentanți în Consiliul 

de administrație al școlii?  

8. Secretar general Burcioagă Mihaela: Pentru anul acesta nu a venit încă adresa de la școală.  

9. Dl consilier local Chirițoiu Viorel: De anul trecut. Nu ați fost chemați la ședințe?  

10. Dna. Contabil Gugiuman Luminița: La ședințele Consiliului de administrație al școlii ar 

trebui să vi se aducă la cunoștință toate aceste aspecte.  

11. Dl. viceprimar Tofan Costică: Nu am fost invitați de ședințele Consiliului de administrație 

al școlii. De un an nu am mai primit inivitații sau convocări la ședințele de C.A. 

12. Dna. Contabil Gugiuman Luminița: Din moment ce se solicită sume de bani de la noi, ar 

trebui să fim și noi informați despre proiectele derulate.  

13. Dl. consilier local Bejan Marius Marian: Nu au mai fost ședințe de Consiliu de Administrație 

la școală de 1 an. Cel puțin noi nu am mai primit convocări.  

14. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Poate știe domnul primar. Poate negociază domnul 

primar cu directoarea. Poate discută... 

15. Dl. viceprimar Tofan Costică: Nu domnul primar negociază, nu domnul primar aprobă. Toate 

se discută în Consiliul local, după cum vedeți.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local 

de venituri și cheltuieli al comunei Stănilești, județul Vaslui, pentru anul 2023 – luna 

octombrie, este aprobat.  

Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire următorului proiect de hotărâre înscris pe 

ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 65/11.09.2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice - faza STUDIU FEZABILITATE și a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru proiectul ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ 

DESTINATĂ GUNOIULUI DE GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL 

VASLUI”, aprobat pentru finanțare prin Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 

de la bugetul local  pentru realizarea obiectivului.  

 Domnul viceprimar dă citire proiectului de hotărâre. Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Am mai aprobat de două ori indicatorii proiectului. Prima data 

valoarea proiectului s-a actualizat datorită eroii proiectantului privind T.V.A.ul, care fusese 

calculat greșit. Acum, cum v-am citit în referatul de aprobare, se modifică valoarea proiectului 

datorită cursului euro. În Ghidul de finanțare care a fost publicat pentru dezbatere publică, cursul 

euro era cel din luna februarie. În Ghidul de finanțare definitiv aprobat a fost utilizat cursul euro 

din luna iulie. Deci trebuie actualizați indicatorii. Practic, se câștigă în plus la valoarea totală a 

proiectului.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 65/11.09.2023 privind 



4 

 

aprobarea documentației tehnico-economice - faza STUDIU FEZABILITATE și a 

principalilor indicatori tehnico-economici pentru proiectul ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ 

DESTINATĂ GUNOIULUI DE GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL 

VASLUI”, aprobat pentru finanțare prin Programului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în cadrul apelului de proiecte 

PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 

de la bugetul local  pentru realizarea obiectivului, este aprobat.  

Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire următorului proiect de hotărâre înscris pe 

ordinea de zi: 

             3. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 64/11.09.2023 privind 

participarea Comunei Stănilești, județul Vaslui în cadrul Programului Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în vederea obținerii 

implementării proiectului ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ DESTINATĂ GUNOIULUI DE 

GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI” pentru obținerea finanțării în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B.  

Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Este vorba tot despre același proiect, ”CONSTRUIRE 

PLATFORMĂ DESTINATĂ GUNOIULUI DE GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, 

JUDEȚUL VASLUI”. Se modifică valoarea maximă eligibilă a proiectului tot în funcție de cursul 

euro. Dacă aveți alte întrebări.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind modificarea H.C.L. Nr. 64/11.09.2023 privind 

participarea Comunei Stănilești, județul Vaslui în cadrul Programului Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta C3 – Managementul deșeurilor, în vederea obținerii 

implementării proiectului ”CONSTRUIRE PLATFORMĂ DESTINATĂ GUNOIULUI DE 

GRAJD ÎN COMUNA STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI” pentru obținerea finanțării în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B., este aprobat.  

Domnul consilier local Neculiță Relu în calitate de președinte de ședință dă citire 

următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

          4. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării H.C.L. Nr. 6/03.02.2023 privind 

aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, pentru persoanele majore apte de 

muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim garantat, pentru anul 2023, la nivelul 

U.A.T. Comuna Stănileşti. 

 Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire proiectului de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Modificarea este determinată de creșterea cuantumului 

salariului minim pe economie începând cu data de 01 octombrie. Deoarece se modifică salariul 

minim pe economie, se modifică și formula de calcul al numărului de ore pe care trebuie să le 

presteze beneficiarii de la Legea 416/2001. Celelalte prevederi din hotărâre nu se modifică. Dacă 

sunt întrebări.  
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 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privindaprobarea modificării H.C.L. Nr. 6/03.02.2023 

privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes local, pentru persoanele majore 

apte de muncă din cadrul familiilor beneficiare de venit minim garantat, pentru anul 2023, 

la nivelul U.A.T. Comuna Stănileşti, este aprobat.  

Domnul consilier local Neculiță Relu în calitate de președinte de ședință dă citire 

următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali în calitate de membri în cadrul 

comisiei de evaluare pentru atribuirea contractului de achiziție publică pentru obiectivul de 

investiții “Reabilitare moderată Centru Cultural Multifuncțional (Satu Nou) din Sat Pogănești, 

Comuna Stănilești, Județul Vaslui”, finanţat prin COMPONENTA 10 - Fondul Local din 

cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență (P.N.R.R.). 

 Domnul viceprimar Tofan Costică, dă citire proiectului de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: De ce este moderată?  

2. Secretar general Burcioagă Mihaela: Este denumirea standard a proiectelor, conform ghidului 

de finanțare. Pe această linie de finanțare se finanțează doar reabilitări moderate de clădiri publice.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Faceți propuneri. Trebuie să ne asumăm și responsabilitatea ca 

și consilieri locali. Nu doar cu prezența la ședințe! 

4. Dl. consilier local Dobă Ciprian: Propun pe domnul Chirițoiu Viorel.  

5. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Tu ești de la Pogănești, stai mai mult pe acolo. Nu pot să 

stau să păzesc materialele de cosntrucție. 

6. Secretar general Burcioagă Mihaela: Nu este vorba despre păzit materialele de contrucție. 

Este vorba despre comisia de evaluare a ofertelor, în cadrul procedurii de licitație publică. 

Procedura este transparentă și se derulează pe S.E.A.P. Avem contract încheiat și pentru expert 

tehnic cooptat. Totdeauna comisiile de evaluare sunt alcătuite din funcționari publici. Toți 

funcționarii sunt în comisiile de recepție pentru bunurile achiziționate, în comisiile de evaluare...și 

toți au rețineri, pentru că mereu suntem amenințați cu plângeri. Deși toate documentele sunt legale 

și respectă toate etapele de întocmire, am ajuns să nu mai fie nimeni de acord să facă parte din 

toate comisiile mereu.  

7. Dl. consilier local Dobă Ciprian: Atunci propunem pe domnul consilier Crețu, că e aproape 

de la Chersăcosu la Pogănești.  

8. Dl. consilier local Crețu Dorin: Eu nu vreau. Propuneți-vă pe dumneavoastră, că sunteți și mai 

aproape de la Pogănești. De ce acum propuneți în această comisie și în celelalte comisii nu a fost 

propunere? De ce acum? E suspect! Ce v-ați gândit acum? Hai să punem doi proști. Știți când se 

face licitația. Poate fi oricine.  

9. Dl. viceprimar Tofan Costică: Am avut consilieri propuși în toate comisiile în care a fost 

nevoie. Dar nici nu au fost făcute atâtea reclamații cum se fac acum, la toate proiectele. S-a luat 

măsura și a fost făcută propunere în urma reclamațiilor, de care nu sunteți strain. 

10. Dl. consilier local Crețu Dorin: Și care este problema dacă sunt reclamații? Dacă totul este 

făcut legal, nu aveți de ce vă teme! 
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11. Secretar general Burcioagă Mihaela: Domnule consilier, până se ajunge la concluzia că nu 

este nici o neregulă și că reclamația este nefondată, colegii mei funcționari sunt puși în situația în 

care trebuie să dea declarații la poliție. Știți ce înseamnă pentru un funcționar public să ajungi în 

această situație? Știți că s-au primit mesaje pe telefoanele personale ale colegilor referitoare la 

faptul că vor fi formulate plângeri pe numele funcționarilor privind anumite proiecte implementate, 

cu scopul de a fi intimidați? Am ajuns la stadiul în care toți funcționarii publici din primărie se tem 

să mai fie numiți prin dispoziție și să facă parte din comisii. Suntem probabil sibgura primărie care 

a ajuns să facă și comisie de recepție nu doar pentru ce se achiziționează sau ce se construiește. 

Facem comisie de recepție și pentru materialele care rezultă din ce se demolează, ca să fim siguri 

că nu există probleme dacă vor fi reclamații. Este o situație fără precedent. Prin proiectul de 

hotărâre s-a solicitat un membru și un membru de rezervă. Așa e procedura. Este proiect cu 

cofinanțare de la bugetul local.  

12. Dl. consilier local Crețu Dorin: Așa ați spus doamna secretară și că aveți toate autorizațiile 

pentru clădirea de peste drum care se renovează, și proiect, și nu este. Nu aveți. De ce nu s-a făcut 

expertiză? 

13. Secretar general Burcioagă Mihaela: Pentru clădirea care se reabilitează nu a fost necesară 

expertiză. Lichidatorul a făcut evaluarea clădirii când a fost scoasă la licitație. Cum ați și spus, este 

renovată, reabilitată, dar nu se fac modificări structurale sau de alată natură care să necesite 

autorizație. Sunt lucrări de reparații. Dar cum am mai spus și în alte ședințe: dacă există întrebări 

sau nelămuriri legate de proiectele pe care le avem în desfășurare, vă rog să solicitați detalii. 

Întrebați orice. Toate documentele pot fi consultate în primărie, atât financiare, cât și proiectele 

tehnice sau alte aspecte. Vi le punem la dispoziție oricând.  

14. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Eu aveam ideea ca la obiectivele din fiecare sat, să fie 

propus un consilier local din satul respective. La Stănilești, din Stănilești …..și tot așa! 

15. Dl. viceprimar Tofan Costică: Repet, este doar comisia de evaluare a ofertelor. Nu se 

supervizează lucrările….pentru asta există diriginte de șantier și alte proceduri.  

16. Dl. consilier local Chirițoiu Andrei Florin: Dacă nu vrea nimeni, eu mă ofer voluntar.  

 Se supune la vot propunerea ca domnul consilier local Chirițoiu Andrei Florin să facă parte 

în calitate de membru în comisia de evaluare pentru atribuirea contractului de achiziție publică 

pentru obiectivul de investiții “Reabilitare moderată Centru Cultural Multifuncțional (Satu Nou) 

din Sat Pogănești, Comuna Stănilești, Județul Vaslui”. Cu 14 voturi “pentru” și o abținere – 

domnul consilier local Chirițoiu Andrei Florin, propunerea este aprobată.  

 Se trece la a doua propunere, pentru membru de rezervă: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Deci domnule Crețu, vreți sau nu vreți? Să știm, dacă e, să 

facem alte propuneri.  

2. Dl. consilier local Crețu Dorin: Da.  

3. Dl. viceprimar Tofan Costică: Repet, nu este pentru supervizarea lucrării.  

4. Dl. consilier local Chirițoiu Viorel: Dacă este nevoie, sunt și eu de acord.  

Se supune la vot propunerea ca domnul consilier local Crețu Dorin să facă parte în calitate de 

membru de rezervă în comisia de evaluare pentru atribuirea contractului de achiziție publică pentru 
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obiectivul de investiții “Reabilitare moderată Centru Cultural Multifuncțional (Satu Nou) din Sat 

Pogănești, Comuna Stănilești, Județul Vaslui”. Cu 14 voturi “pentru” și o abținere – domnul 

consilier local Crețu Dorin, propunerea este aprobată.  

Domnul consilier local Neculiță Relu în calitate de președinte de ședință dă citire 

următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de dezmembrare a unui imobil aparţinând 

domeniului public al U.A.T. Stănileşti, situat în comuna Stănileşti, judeţul Vaslui, Număr 

Cadastral 73559.  

Domnul viceprimar Tofan Costică citește proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Această propunere a mai fost pe ordinea de zi, însă sub altă 

formă, cu mai puține loturi. Între timp, lucrurile au mai evoluat și am mai înregistrat și alte solicitări 

de concesionare sau de vânzare a loturilor. Încercăm să decongestionăm traficul cu utilaje grele 

din satul Pogănești. Să nu se mai lase toată mizeria de la tractoare pe strada principală sau să 

rămână tractoarele și remorcile parcate pe marginea străzii, să încurce traficul și să ocupe domeniul 

public. Deci încercăm să le grupăm, la capătul satului. Vă spun loturile. Și vom dezmembra și un 

lot pentru cale de acces. Dacă avem întrebări.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 15 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea propunerii de dezmembrare a unui 

imobil aparţinând domeniului public al U.A.T. Stănileşti, situat în comuna Stănileşti, judeţul 

Vaslui, Număr Cadastral 73559, este aprobat.  

 Se trece la discuții: 

1. Dl. viceprimar Tofan Costică: Aș vrea să vă aduc la cunoștință faptul căm am primit solicitare 

scrisă din partea RDS pentru a permite drept de acces în localitatea Pogănești pentru amplasarea 

unui releu. După cum știți, la Pogănești nu este semnal în multe zone la telefonie. Dacă sunteți de 

acord, putem pregăti documentele pentru o ședință ulterioară.  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

ordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 09.10.2023,  se 

declară şedinţa încheiată. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 
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